

親愛的好市多會員: 2020 年 9 月 21 日

根據好市多購買紀錄,您在 2020 年 07 月 01 日至 2020 年 8 月 24 日期間購買了 #120079 SOLO HANDHELD SPRAYER -2 公升氣壓式手提灑水器,因批號 2020/05/30 所製造的部分灑水器商品可能會有加壓異常的問題,無法正常使用。若您目前持有此製造日期且加壓異常的商品,可攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退貨。

若有任何疑問,請洽好市多賣場客服中心 449-9909 (市話請直撥不加區碼,手機撥打請加 02,服務時間:周一~周日 9:30~21:30)。

Dear Valued Costco Member,

Sep 21, 2020

According to Costco's records indicate that you purchased item number #120079 SOLO HANDHELD SPRAYER 2L during 2020/07/01 to 2020/08/24. Some of the sprayers manufactured on May 30, 2020 may not be building pressure correctly.

If you have this lot number with abnormal product on hand, you can bring it to your nearest Costco Wholesale warehouse for a full refund.

We apologize for any inconvenience caused. If you have any questions, please contact Costco Taiwan Warehouse Customer Service at 449-9909 (Dial 02 first if using a cell phone, Monday to Sunday 9:30 am~21: 30 pm)

Richard Costa

Technical Director

Solo, Inc. Sprayer Model



